



DAGSORDEN TIL LEDELSESMØDE

Torsdag 5. januar 2023 kl. 18.00-20.00

Deltagere: Jakob, Line, Anette, Steffen, Thomas, Thomas og Helle

Afbud:

Referent: Steffen

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden

Dagsorden er godkendt uden bemærkninger

2. Godkendelse af referat fra ledelsesmøde 15. december 2022

Bilag: Referat fra sidste ledelsesmøde er i Dropbox

Referatet er godkendt uden bemærkninger

Opfølgning omkring Starlets – Anso og Alma har ikke mulighed for at rykke pga. arbejde m.v. – pt er der ikke gjort yderligere.

Anette giver en tilbagemelding til Laura om at det ikke er muligt at skubbe træningstidspunkterne om søndagen, men at Laura er velkommen til at spørge forældre og udøvere om de evt. kan flytte til fredag. Laura og de andre trænere skal forpligte sig til at tage holdet om fredagen indtil der findes en træner og hvis der ikke findes en træner skal de tage den indtil sommer.

Det overvejes at flytte Charms træning ind i Lush -

4. Jubilæum 2022 - status

Vi er godt i gang med alle opgaver – der er lavet et opgaveark der vedlægges som bilag.

Invitationerne er sendt ud og trænere bliver bedt om at huske udøverne på at tilmelde sig til dagen.

5. Strategidag lørdag 4. februar 2023

Status og forberedelse?

Thomas C og Steffen bruger et par timer den 17. januar på at gå lidt mere i detaljen i forhold til det udsendte dagsprogram. Derudover holder Steffen et møde med Flemming Mølgaard fra DGI der vil komme med input/sparring til programmet. Han kan desværre ikke deltage på dagen.

Det er aftalt at dem der har lyst bliver og overnatter til søndag.

6. Forberedelse af fællesmøde 5. januar kl. 20.30

Nye alderskategorier

Opstart 2024

Trænersamtaler

Jubilæum

Springcup

Tumbling kursus – ikke særlig stor opbakning

Lvl kursus v. Michael Sohn

7. Dato for årsmøde 2023 og ansvar for praktiske opgaver

Tirsdag den 21. marts 2023 kl. 19.00 -

Opgaver:

Lokale

Forplejning

Indkaldelse til generalforsamling

Dagsorden

8. Springcup

Martin vil gerne stoppe med planlægningen – Anette, Helle og Christina Ræveskjær vil gerne tage teten herpå – han bliver go to guy i stedet. Rie vil gerne hjælpe med lister m.v.

Tidsplan- konkurrencen foregår over 2 dage med start kl. 12 / indmarch kl. 13 lørdag

Konkurrence både lørdag og søndag med slut kl 16 søndag.

Udgangspunktet er at alle skal deltage i begge dage – der gives ikke rabat hvis man tager hjem efter konkurrence lørdag.

Der laves særskilt invitation til Peewee minor ligesom til julecup

9. input til budget

Der er ved at blive lagt sidste hånd på tallene for december.

Jakob - Vores budget skal nogenlunde balancere – og så kan vi bruge af opsparingen til at lave ekstraordinærer aktiviteter for trænere, forældre m.v.

Thomas S – hvis vi skal have vores egen hal skal vi ikke spise af opsparingen.

Hvis der skal være en hal skal vi have aktiveret flere forældre – så længe der ikke er flere der byder ind er der ikke kræfter til en hal.

Hal drøftes yderligere til strategidagen.

10. Kommende møder

- Næste ledelsesmøde? 23/2 kl. 17.30 – 19-30
- Næste fællesmøde?

11. Eventuelt

Uniformer til Unique – vi har ikke hørt yderligere fra Unique trænerne – Anette siger at de er ved at kigge på at tilpasse uniformerne så det kommer inden for budgetrammen.

Der skal bestilles flere uniformer til future.